

Pansar Berhadingati Hari Malaysia dengan menanam 800 anak pokok

© 2024-09-17T18:43:41+08:00



Tan (tengah) merasmikan acara penanaman pokok yang turut disertai Ngu (kanan) dan yang lain di Taman Tebing Sungai Batu Kawah, Kuching.

SIBU: Pansar Berhad telah memperingati Hari Malaysia dengan kejayaan menanam 800 anak pokok pelbagai spesies tempatan di Taman Tebing Sungai Batu Kawah, Kuching.

Acara penanaman pokok yang diadakan bersama acara keluarga kakitangan Pansar ini disertai 120 kakitangan dan ahli keluarga dari seluruh Sarawak.

Acara ini mendapat sokongan penuh daripada Majlis Perbandaran Padawan (MPP) dan The Pacific Insurance Berhad.

Pengerusi MPP Kaunselor Tan Kai telah merasmikan acara tersebut.

"Menanam pokok memainkan peranan penting dalam memperbaiki persekitaran tempatan kita.

"Pokok menyerap karbon dioksida dan melepaskan oksigen, menyumbang kepada udara yang lebih bersih, mengurangkan pelepasan karbon dan menjadikan persekitaran kita lebih lestari.

"Pokok-pokok yang kita tanam hari ini akan menjadi hadiah yang kekal untuk generasi akan datang, memberikan teduhan dan membantu mengekalkan keseimbangan ekologi untuk tahun-tahun yang akan datang," katanya.

Ketua Kumpulan Kerja Kelestarian merangkap Presiden Kelab Kakitangan Pansar Raymond Ngu berpendapat, acara ini selaras dengan komitmen berterusan Pansar terhadap inisiatif Alam Sekitar, Sosial dan Tadbir Urus (ESG).

"Ini bukan sekadar tentang menanam pokok; ia tentang memupuk dunia yang lebih hijau dan lebih lestari.

"Hari Malaysia adalah kesempatan yang sempurna untuk merenung keindahan semula jadi negara kita dan peranan kita dalam memeliharanya.

"Pokok-pokok yang ditanam hari ini bukan untuk kita tetapi untuk anak-anak kita dan generasi akan datang. Kesan pokok-pokok baharu ini akan dirasai untuk tahun-tahun akan datang," kata Ngu.

Para peserta menikmati cabaran menanam pelbagai jenis pokok di sepanjang tebing sungai, yang akan meningkatkan biodiversiti tempatan dan menyumbang kepada persekitaran yang lebih lestari.

Acara ini melibatkan kanak-kanak seawal usia dua tahun yang turut membantu menanam rasa tanggungjawab terhadap alam sekitar sejak usia muda.

Pansar Berhad juga akan terlibat dalam acara penanaman pokok yang akan datang di Banting, Selangor pada 28 September ini dengan sokongan daripada Majlis Perbandaran Kuala Langat, yang bertujuan menanam 1,000 pokok pelbagai spesies tempatan.